
           ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
      CONSILIUL LOCAL
                                                                 PROCES VERBAL

           Încheiat astăzi, 28.03.2024, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş convocată prin Dispoziţia nr. 89/22.03.2024 a Primarului municipiului Caransebeş, prin 
care se propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş 
convocată în data de 28.03.2024.
           În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(2), lit.a), art. 134, alin. (1), lit.a) si alin.(4) alin. 
(5), convocarea Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului general al municipiului 
Caransebeş, precizându-se data, ora, locul desfăşurării şedinţei si proiectul ordinii de zi a acesteia.
           Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin mass-
media locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.
           La şedinţă participă doamna Ana Bratu secretarul general al municipiului Caransebeș și sunt 
prezenti 18 consilieri locali, absentând motivat  doamna Boncia Natalia Cosmina.

De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-mediei locale.
Şedinţa este publică şi lucrările se desfasoara în limba română.

           Secretarul generalal municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, 
alin.(1) din OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal 
constituită.

                                                          PROIECTUL ORDINII DE ZI
a sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, convocată în data de 28.03.2024

1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din 
data de 28.03.2024.

2.-  Aprobarea  procesului-verbal  al  şedinţei  extraordinare  a  Consiliului  Local  al  municipiului  
Caransebeş, convocată de îndată în data de 15.03.2024.

3.-  Proiect  de  hotărâre privind rectificarea bugetului  local  al  municipiului  Caransebeș  și  bugetul  
instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2024.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

4.-  Proiect  de hotărâre privind aprobarea bugetului  de venituri  și  cheltuieli  al  S.C. GUGULANIA  
LAND S.R.L. Caransebeș, pe anul 2024.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

5.- Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local al municipiului Caransebeș a unor fonduri  
pentru  Catedrala  Episcopială  Înviere  Domnului  și  Sfântul  Proroc  Ilie  Tezviteanul  din  municipiul  
Caransebeș, conform O.G. nr. 82/2001.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

6.- Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local al municipiului Caransebeș a unor fonduri  



pentru Parohia Ortodoxă Sfântul Mare Mucenic Gheoerghe din municipiul Caransebeș, conform O.G.  
nr. 82/2001.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

7.-  Proiect de  hotărâre privind  aprobarea Regulamentului pentru organizarea Târgului de Paște în  
municipiul Caransebeș, în perioada 01.04.2024 – 02.05.2024.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

8.- Proiect de  hotărâre privind  aprobarea măsurilor de eficientizare a înscrierii datelor în Registrul  
Agricol, la Compartimentul Registru Agricol.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

9.- Proiect de hotărâre privind completarea Contractului de delegare a gestiunii Serviciului  Public de  
Alimentare  cu  Apa  și  Canalizare  nr.  8203/22.04.2010,  încheait  între  ADI  ACVA BANAT și  S.C.  
AQUACARAȘ S.A. cu lucrările de canalizare menajeră și  branșament apă, preluate de municipiul  
Caransebeș, cs urmare a renunțarii de către proprietarii acestora.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

10.-  Proiect de  hotărâre privind  atribuirea  în folosință gratuită a unor loturi de teren,  în  condițiile 
Legii nr. 15/2003, pe durata  existenței construcției în vederea construirii  unei  locuințe proprietate  
personală.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

11. - Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de folosință gratuită asupra unor  loturi  de teren  
pentru neînceperea construcţiei locuinţei în termen de un an de la data atribuirii terenului, conform  
Legii  nr.  15/2003,  privind  sprijinul  acordat  tinerilor  pentru  construirea  unei  locuinţe  proprietate  
personală. 

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

12.  -  Proiect  de  hotărâre privind atribuirea  în folosință gratuită pe durata existenței  construcției,  
doamnei Calina Maria Lavinia, Cetățean de Onoare al municipiului Caransebeș, a terenului înscris în  
CF nr. 45639 Caransebeș, în suprafața de 468 mp, proprietatea privată a municipipiului Caransebeș.
           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

13.-  Proiect  de  hotărâre privind  atribuirea  în  folosință  gratuită  pe  durata  existenței  construcției,  
domnului Matei Robert-Alexandru, Cetățean de Onoare al municipiului Caransebeș, a terenului înscris  
în  CF  nr.  45635  Caransebeș,  în  suprafața  de  470  mp,  proprietatea  privată  a  municipipiului  
Caransebeș.  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            

   Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

14.-  Proiect de  hotărâre privind  efectuarea unui schimb de terenuri între municipiul Caransebeș și  
domnul Pascotă Gheorghe Ovidiu și doamna Pascotă Corina.



 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

15.-  Proiect  de  hotărâre privind  preluarea  în  proprietatea  privată a  municipiului  Caransebeș a 
terenului situat  în intravilanul municipiului Caransebeș, identificat  în CF nr. 42634 Caransebeș, nr.  
cad 42634 în suprafata de 38.33 mp.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

16.-  Proiect  de  hotărâre privind  preluarea  în  proprietatea  privată a  municipiului  Caransebeș a 
terenului situat  în intravilanul municipiului Caransebeș, identificat  în CF nr. 38788 Caransebes, nr.  
cad 38788, în suprafață de 514 mp.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

17.-   Proiect  de  hotărâre privind  preluarea  în  proprietatea  privată a  municipiului  Caransebeș a 
terenului situat  în intravilanul municipiului Caransebeș, identificat  în CF nr. 42207 Caransebeș, nr.  
cad 42207 în suprafață de 73.16 mp.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

18.-  Proiect de hotarare  privind apartamentarea imobilului  înscris  în CF nr.46951-C1 Caransebeș,  
nr.cad. 46951,  proprietatea municipiului Caransebeș.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

19.-  Proiect de hotarare  privind apartamentarea imobilului  înscris  în CF nr.45653-C1 Caransebeș,  
nr.cad. 45653, proprietatea municipiului Caransebeș.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

20.-  Proiect de hotarare  privind apartamentarea imobilului  înscris  în CF nr.45651-C1 Caransebeș,  
nr.cad. 45651,  proprietatea municipiului Caransebeș.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

21.-  Proiect de hotarare privind însușirea documentatiei  cadastrale și alipirea terenurilor înscrise în  
CF nr.39639 Caransebes, în suprafața de 5000 mp și CF nr.39640 Caransebeș, în suprafață de 5000 
mp, proprietatea municipiului Caransebeș, domeniul privat.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

22.- Raport privind starea economică, socială și de mediu a municipiului Caransebeș pe anul 2023.
Prezintă: Primarul municipiului Caransebeș 

Punctul 23. - Întrebări.Interpelari.

Punctul 24 .- Diverse.
Domnul Dascalu Valentin, presedintele de sedinta, spune că în sedinta noastră de astăzi vrea sa auziți  



în prima audiție pentru unii,o strofă din imnul Caransebeșului, imn care a fost aprobat în sedinta  
Consiliuui Local din iunie 2003. Tot în acei ani a fost adoptata și stema și imnul, deci, fiind ultima mea  
sedinta de consiliu prezidata de mine, în acest mandat, aș vrea sa îmi dați voie, sa ascultați o strofa din  
acest imn, ca sa știți ca el exista. Muzica este a lui Antoniu Secvens, iar inregistrarile sunt făcute de  
către corul Facultatii de Teologie din Timișoara, având ca dirijor pe domnul Profesor Deleanu. Va  
mulțumesc, domnule Primar, când doriți, sa ii dați drumul.

Se asculta imnul .
Punctul 1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş din data de 28.03.2024.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 2 proiecte de hotarare:

1. Proiect de hotarare privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și devizului general după  
finalizarea procedurii de achiziție publică pentru obiectivul de investiții “Modernizare și extindere 
trotuare în municipiul Caransebeș”.

2. Proiect de hotarare privind  depunerea proiectului „Finanțarea bibliotecilor pentru a deveni hub-
uri de  dezvoltare a competențelor digitale” și aprobarea Acordului  de Parteneriat pentru 
implementarea proiectului.
Se supun la vot completarile aduse  și se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenți.
Se supune la vot ordinea de zi cu completarile aduse și se aproba în unaninimitate de voturi din cei  
prezenți.
Punctul 2.- Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului  
Caransebeş, convocata de indata in data de 15.03.2024.
Se supune la vot procesul verbal  și se aprobă  în unaninimitate  de voturi din cei prezenti.
Punctul  3.-  Proiect  de hotarare  privind  rectificarea bugetului  local  al  municipiului  Caransebeș și  
bugetul instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul  
2024.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  4.-Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  și  cheltuieli  al  S.C.  
GUGULANIA LAND S.R.L. Caransebeș, pe anul 2024.
Domnul Dascalu Valentin spune ca, înainte de a trece la punctul 4, dorește sa îi dea cuvântul domnul  
Ilie Iova sa prezinte raportul de activitate cerut de domnul Paica Simion, ca sa fim în cunoștiința de  
cauza, atunci când votam bugetul societații.
Domnul Paica Simion spune ca,  dacă îmi dați voie sa intervin, nu este nevoie sa l prezinte acum, ci la  
punctul Diverse, nu are nicio importanță domnul Bebe Iova, este doar un angajat, noi nu suntem de  
acord cu așa ceva.
Domnul  Corduneanu  Marian  intreaba,  în  calitate  de  ce,  prezinta?  Este  directorul  de  la  SC  
GUGULANIA LAND SRL în sala și ar putea dansul sa prezinte acest raport, la punctul Diverse.
Domnul  Dascalu  Valentin  spune  ca  trebuie  prezentat  înainte  de  a  se  aproba  bugetul  de  la  SC  
GUGULANIA LAND SRL.
Domnul Primar spune că pentru Bebe Iova ați cerut raportul, nu ați precizat ca îl doriți în scris, doar  
ca doriți un raport de activitate.
Domnul Corduneanu Marian spune ca poate să-l prezinte la Diverse, dacă dorește.
Domnul Dascalu Valentin spune ca înainte de a aproba bugetul la GUGULANIA LAND, rândul trecut  
nu ați foat de acord cu bugetul propus.
Domnul Purdescu Alin Sebastian se adreseaza Domnului Presedinte, cu tot respectul, însă informațiile  
le-am fi putut primi și înainte de sedinta, în scris chiar.
Domnul Iona Ilie spune ca dorește sa primeasca cuvântul.
Domnul Paica Simion roaga sa nu i se dea cuvântul, el sa își prezinte la Diverse, nu acum, domnul  
Bebe Iova este un angajat la SPIR, care acum este în concediu, de ce se afla la sedinta în timpul  
programului?



Domnul Rafa Vasile Iulian întreabă pe domnul Dascalu Valentin , de câte ori a mai făcut așa ceva de  
când este presedinte de sedinta, de ce pana acum cât a fost presedinte, nu a permis discuții, iar acum  
permite.
Domnul Primar spune ca nu înțelege de ce l-ar deranja sa vada un raport de activitate, pana acum nu  
ați cerut acest lucru.
Domnul  Rafa Vasile  Iulian spune ca pana acum nu ați  făcut  așa ceva,  ce  faceți  acum sunt  niște  
tâmpenii, ar trebui sa treceți la vot și sa continuam cu ordinea de zi, nu am venit aici sa stau 2 ore.
Domnul Paica Simion spune ca raportul l-a cerut să fie în scris
Domnul Dascalu Valentin spune ca dacă nu vor sa asculte raportul, sa ia o pauza de 5 minute și sa se  
întoarca la vot, dacă nu vor sa asculte raportul.
Domnul Paica Simion spune ca el doreste acest raport în scris, și așa vreau să-l primesc.
Domnul Dascalu Valentin ii da cuvântul domnului Iova Ilie.
Domnul Paica Simion, Purdescu Alin Sebastian, Ponetchi Maria, Craciunescu Emanuela Iconia, Rafa  
Vasile Iulian, Todorescu Lazar si Dragomir Cristian Eugen, parasesc sala de sedinta.
Domnul Dascalu Valentin li se adreseaza sa se întoarca când supunem la vot bugetul, pentru ca eu în  
calitate de membru AGA la SC GUGULANIA LAND SRL, vreau sa aflu mai multe lucruri despre  
aceasta societate, care a fost infiintata când domnul Iova era viceprimarul municipiului Caransebeș,  
atunci a fost infiintata.
Domnul Corduneanu Marian spune ca aceasta prezentare se poate face și  fără acordul nostru, al  
consilierilor.
Domnul Dascalu Valentin spune ca nu trebuie să fie acord, s-a cerut raportul în sedinta de Consiliu.
Domnul Iova Ilie spune: Dacă îmi permiteți, domnule Corduneanu, prezint ceea ce mi ați cerut, acolo  
este nominalizat numele Iova, vreau sa știți un lucru, pentru mine este o experiența unica.
Domnul  Corduneanu Marian întreabă, v-am nominalizat eu pe dumneavoastra?
Domnul Iova Ilie spune ca nu, ci un domn coleg de-al dumneavoastra.
Domnul Corduneanu Marian spune ca nu a cerut nimic, și ca nu ia parte la acest circ.
Părăsesc sala de sedinta domnii Pasere Felician Ionel, Coduneanu Marian, Heghedis Dumitru Marius  
și Stefaroi Iulian Vlad.
În sala rămân domnii Bistrean Sanda Ionela, Curelea Dragos Constantin, Cristescu Codruta Corina,  
Bojin Simion, Sabadis Ionel Adreian și Pasat Aurel.
Domnul Dascalu Valentin cere să fie făcută prezentarea, pe scurt.
Domnul Iova Ilie spune :\
Domnule presedinte, o să vedeți de ce au plecat toți cei care au părăsit sala, eu îmi asum acest raport  
și asta e, eu a mulțumesc celor care au rămas, măcar din curiozitate, cred ca o să fie interesant, pentru  
ca puteau sa rămână, de ce nu l-am făcut scris, pentru ca am avut și am dreptate, îndoială ca o să  
înțeleagă ceva și celor care le prezint raportul. Drept dovada, ca acest lucru s-a întâmplat.
Domnul Dascalu Valentin spune ca vă rog, foarte scurt, domnule Iova.
Domnul Iova Ilie spune ca, acum mie îmi pare rău pentru ca eu m-am pregătit de doua săptămâni la  
acest raport și eu am fost obișnuit în acești ani sa primesc rapoarte, nu sa dau rapoarte. Acum s-a  
întâmplat ca trebuie sa dau și eu raport. Lăsați, e frumos, asta e nivelul. Haideți sa începem, eu am  
gândit acest raport în 3 chei, o dată, am mers pe prezentarea lucrarilor care au fost executate și  
verificate de mine la SPIR, ca și reprezentant al GUGULANIA, ca sa înțelegeți mai bine ce fac eu la  
GUGULANIA, am să va spun ca, de fapt,  GUGULANIA angajeaza și noi suntem o marfa pe care o da  
la SPIR și acum, așa cum sa începe de fiecare data, ca l-am auzit pe domnul consilier, caruia nu vreau  
să-i pronunt numele, cine este Bebe Iova? O să va prezint competentele pe care le am. Am absolvit  
facultatea de construcții, specializarea căi ferate, drumuri și poduri, am avut o activitate de 10 ani pe  
santier, aici va prezint autorizația de diriginte de santier, pe cele 5 domenii de activitate de importanța  
naționala,  ca  e  interes  național.  Aici  am,  în  turism,  un  brevet  de  turism ca  și  manager  în  orice  
activitate de turism, aici va prezint o diploma de master pe eco-turism și protectia mediului, luata și ea  



la timpul ei,  certificat  de competenta profesională pe manager de proiect  și  pe management,  deci  
aceasta este pregatirea pe care o am. Cu ce ma ocup la Gugulania? Aceasta este stampila pentru  
dirigentie și cred ca asta valorează mai mult decât ce câștig, o să va prezint și contractul și fluturasul  
și sumele pe care le-am încasat de la Gugulania și o să va arat și sumele pe care le-am adus la  
Gugulania. 
Domnul Pasat Aurel întreabă, de nu puteti pune la mapa aceste rapoarte?
Doamna Cristescu Codruta Corina spune ca este cel mai corect să-l pună la mapa, sa le vedem cu  
toții.
Domnul Iova Ilie spune ca, o să va dau stick-ul la gata , doamna directoare.
Domnul Pasat Aurel spune ca, de preferat ar fi ca fiecare consilier sa primeasca raportul în scris, la  
mapa.
Domnul Iova Ilie spune ca  a înțeles strategia dumneavoastra., dar sa trecem la lucruri serioase.
Am incercat sa selectez lucrările de care m-am  ocupat strict și o să vedeți și contractele pe care le  
reprezint în relația cu constructorii și o să începem cu reabilitare parcari și trotuare pe strada George  
Buitu, toată documentatia pentru strada George Buitu, pentru cei care o înțeleg, pentru ca solicitati  
doamna Codruta, documentatia, intre timp puteți sa o studiati.
Doamna Cristescu spune ca nu a solicitat nicio documentatie, am spus ca ar fi mult mai practic sa  
avem la mapa și eu sunt în asentimentul tuturor, asta trebuia să se înțeleagă.
Domnul Iova Ilie, prezinta situtia care exista în cartierul George Buitu, într-un cartier în care nicodata  
nu s-au făcut lucrări de reabilitare. 
Doamna Cristescu Codruta intreaba, Pe bune?
În sala revin consilierii locali.
Domnul Stefaroi Iulian Vlad spune ca, deja au trecut 3 minute de când ați dat cuvântul.  
Domnul Iova Ilie întreabă pe domnul Stefaroi Iulian Vlad dacă poate sa justifice declarația de avere ,  
pentru ca va merge direct la Direcția Antifrauda.
Domnul Stefaroi spune ca ar trebui sa lase toate lucrurile astea.
Domnul Iova Ilie cere permisunea sa vorbească.
Domnul Corduneanu Marian intreaba, ce se întâmpla acum, ne interogheaza?
Domnul Stefaroi Iulian Vlad solicita să se treacă la vot.
Domnul Iova spune ca arata niște lucrări.
Doamna Cristescu Codruta spune ca nu este normala situtia în care suntem puși, nici pentru cei care  
au ieșit, nici pentru cei care au rămas.
Domnul Paica Simion intreaba de ce nu ați ieșit din sala?Ori se supune la vot, ori plecam definitiv.
Domnul Dascalu Valentin spune ca se poate pleca, nu va tine nimeni cu forța.
Domnul Purdescu  Sebastian Alin intreaba dacă este normal sa nu se voteze celelalte proiecte.
Domnul Paica Simion spune ca nu ne interesează ce are de spus, sa spună la Diverse, nu aici.
Domnul Iova Ilie spune ca, este pentru dansii, ca stau de 4 ani degeaba în acest consiliu. Art.138 din  
….........
 Doamna Ponetchi Maria spune așa este, ai stat tu mai mult.
Domnul Paica spune ca,  nu are drept  să ne tragă pe noi  la raspundere,  cu ce drept  ne trage la  
raspundere , cine este, ce reprezintă acest om în Consiliul Local?
Domnul Dascalu Valentin spune ca dvs ați cerut.
Domnul Paica Simion spune ca la Diverse, sa prezinte.
Doamna Ponetchi spune ca la Diverse,  sa prezinte.
Domnul Purdescu Alin Sebastian, roaga să se inceteze.
Domnul Dascalu Valentin cere sa nu mai fie jignit.
Domnul Paica Simion spune ca nu a jignit pe nimeni dar, de ce trebuie sa vorbesca acum și nu la  
Diverse, sunteți deștept, ca îl lăsați sa vorbească și pe noi, nu .
Domnul Dascalu intreaba, Vreți sa va răspund în același mod?



Domnul Paica Simion spune ca da, vrem vot.
Domnul Cordunenau Marian solicita votarea punctului, ca nu sta pana mâine.
Domnul Primar spune ca, sedinta poate sa tina și 10 ore.
Domnul Corduneanu Marian spune ca, noi, când am vrut sa luam cuvântul, nu ni s-a permis, iar acum  
se permite.
Domnul  Paica  Simion  întreabă  pe  domnul  Primar  dacă  nu  cumva,  ne  subestimati  pe  noi  toți  
consilierii?
Domnul Primar întreabă, cu ce v am subestimat?
Domnul Paica Simion, pentru ca băgați bugetul asta a doua oara, la o societate care nu știe nimeni  
nimic despre ea?
Domnul Dascalu spune ca, asta va spunea domnul Iova.
Domnul Paica Simion spune ca este în AGA ,a făcut convocator, sa facem o sedinta sa vedem despre ce  
este vorba acolo, acolo este o societate comerciala cu iz penal, presedintele pe țara al PSD a fost  
arestat pentru așa ceva, pentru doua femei pontate incorect.
Domnul Primar intreaba cine este pontat incorect, acolo?
Domnul Paica spune cine? Președintele a fost arestat, cine? Nu va este frica?
Domnul Purdescu Alin Sebastian spune ca noi am cerut niște acte și nu am primit nimic.
Domnul Dascalu spune, vă rog.
Domnul Primar spune ca le ați primit și le ați postat pe facebook, l-ați pus pe nea Matei tap ispasitor  
sa le pună pe facebook, asta ar fi o fapta penala, ce ați făcut dumneavoastră.
Domnul Paica Simion spune ca acolo este o activitate virtuala, nu e reala.
Domnul Primar spune ca este depusa o plângere penala și ca se va dovedi, pentru ca nu am pus-o eu,  
nu a pus-o Selner, nu a pus-o Bebe Iova, cineva a pus o?
Domnul Purdescu Alin spune ca domnul Paica este în AGA la Gugulania și a cerut tot timpul și nu au  
vrut sa i arate niciun act și acum vreți sa votam acest buget.
Domnul Primar întreabă cine nu a vrut  sa l arate?
Domnul Paica spune ca, nimeni, am fost acolo și nu s-a prezentat nimeni.
Domnul Curelea Dragos Constantin, spune ca ar trebui sa trecem de la acest subiect.
Domnul Primar spune ca societatea este a Consiliului Local.
Domnul  Dascalu spune ca ar  trebui  prezentate  sumele pe care le-a adus domnul  Iova la  bugetul  
Gugulania, ca sa știe consilierii ce voteaza.
Domnul Paica Simion întreabă pe domnul presedinte Dascalu, dacă chiar își bate joc de dansii.
Ce să ne prezinte?
Domnul Primar spune ca sa l lase sa prezinte, de ce va supărați, ca nici nu știți ce vrea sa va prezinte.
Domnul Paica spune ca nu ma interesează, sa dea răspuns  scris.  De ce sa-mi arate el trotuare acolo?
Domnul Primar întreabă, dacă va arata ceva de bine despre dumneavoastra?
Domnul Rafa Vasile Iulian, precizeaza ca, nici în beneficiul Primarului, nu este sedinta aceasta, nu  
ajuta cu nimic, ce faceți acum.
Domnul Primar spune ca, nu ma ajuta,  eu nu fac nimic, ce fac eu?
Domnul Rafa Vasile, spune ca se insista pe o tema, pana acum ai luat cuvântul și ești partinitor la ce  
se întâmpla în sedinta asta.
Domnul Primar spune ca nu este partinitor.
Domnul Rafa Vasile spune ca ești partinitor, clar.
Domnul Primar intreaba de ce nu vreți sa aflati adevărul despre Gugulania.
Domnul Rafa spune ca ar trebui sa nu l mai provoci pe domnul Paica, ca știi ca i sare tandara, de aia  
ești partinitor, de aia ne enervam și noi.
Domnul Primar întreabă cine l-a provocat?
Domnul Paica Simion spune ca nu are ce sa prezinte.
Domnul Corduneanu  Marian solicita vot.



Domnul Primar întreabă pe domnul Paica, de ce face acest spectaol, de ce aruncați cu..........
Domnul Dascalu Valentin spune ca și dansul este în AGA și nu știe nimic și vrea sa afle aceste lucruri,  
sa-l lasam sa prezinte.
Domnul Corduenanu Marian spune ca, sunteți de 4 ani în AGA la Gugulania și abia acum vreți sa  
aflati, ar fi trebuit sa le știți, domnul Dascalu.
Domnul Viceprimar  întreabă pe domnul Dascalu , ca dacă nici dvs nu știți?
Domnul Dascalu spune ca nu jigneste pe nimeni, să se termine cu aceste acuze.
Domnul Corduneanu Marian intreaba ce vreți sa faceți sa ne manipulati pe toți?
Domnul Dascalu Valentin spune, dacă nu vreți sa ascultați..... 
Domnul Corduneanu Marian spune ca sunteți  din 1950 aici și  nu ați  făcut nimic, ne puneți  noua  
pumnul în gura.
Domnul Bogdea Constantin intervine și spune ca domnul Dascalu este în vârsta, ar trebui respect.
Domnul Corduneanu Marian intreaba ce respect, dacă el nu ne respecta. Nu am început eu cu jignirile.
Domnul Bogdea Constantin,ii spune ca, tu ai cerut un raport.
Domnul Corduneanu Marian spune, nu a cerut niciun raport.
Domnul Bogdea Constantin spune ca domnul Paica l-a cerut.
Domnul Purdescu Sebastian Alin cere să se dea drumul la vot.
Domnul Paica spune ca a cerut scris, să se pună scris.
Domnul Bogdea spune ca ați cerut raportul.
Domnul Paica Simion spune, extraordinar, uita-te în procesul verbal, sa vedeți ce scrie.
Domnul Dascalu Valentin spune ca rămâne pentru diverse sa aplanam toate lucrurile astea, nu are  
rost, nu vor sa știe, vă rog, rămâne la Diverse.
Se  supune la  vot  proiectul  de  hotărâre  si  se  respinge cu 14 abtineri  din  partea domnilor  Pasere  
Felician Ionel,  Corduneanu Marian, Cristescu Codruta Corina, Bojin Simion, Pasat Aurel, Stefaroi  
Iulian Vlad, Heghedis Dumitru Marius,  Dragomir Cristian Eugen, Ponetchi Maria, Todorescu Lazar,  
Rafa Vasile Iulian, Craciunescu Emanuela Iconia, Paica Simion, Purdescu Alin Sebastian si 4 voturi  
pentru,  din  partea  domnilor  Bistrean  Sanda  Ionela,  Curelea  Dragos,  Sabadis  Ionel  -  Adreian  si  
Dascalu Valentin.
Punctul 5.- Proiect de hotarare  privind alocarea de la bugetul local al municipiului Caransebeș, a  
unor fonduri pentru Catedrala Episcopială Înviere Domnului și Sfântul Proroc Ilie Tezviteanul din  
municipiul Caransebeș, conform O.G. nr. 82/2001.
Domnul Curelea Dragos spune ca suntem în plină campanie electorala și ca ar trebui ca acest punct  
să fie supus la aprobare după terminarea alegerilor.
Doamna Ponetchi Maria spune ca,  dacă am fi  ascultat  la declarația Patriarhului Romaniei,  ar fi  
trebuit sa știm ca biserica nu se implica în alegeri.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba cu majoritate de voturi din cei prezenti, cu 15  
voturi  pentru din partea domnilor  Pasere Felician Ionel,   Corduneanu Marian, Cristescu Codruta  
Corina,  Bojin  Simion,  Pasat  Aurel,  Stefaroi  Iulian  Vlad,  Heghedis  Dumitru  Marius,   Dragomir  
Cristian Eugen, Ponetchi Maria, Todorescu Lazar, Rafa Vasile Iulian, Craciunescu Emanuela Iconia,  
Paica Simion,  Sabadis Ionel - Adreian si Dascalu Valentin si 2 abtineri din partea domnilor Bistrean  
Sanda Ionela, Curelea Dragos Constantin. Domnul Heghedis Dumitru Marius nu voteaza.
Punctul 6.- Proiect de hotarare  privind  alocarea de la bugetul local al municipiului Caransebeș a  
unor fonduri pentru Parohia Ortodoxă Sfântul Mare Mucenic Gheoerghe din municipiul Caransebeș,  
conform O.G. nr. 82/2001.
Domnul Curelea Dragos anunța ca la acest punct va vota împreuna cu doamna Bistrean Sanda Ionela,  
pentru ca este  monument  istoric  și  dansii  au susținut  tot  timpul  reabilitarea cladirilor  monument  
istoric.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba cu majoritate de voturi din cei prezenti cu 17 voturi  
pentru din partea domnilor  Pasere Felician Ionel,  Corduneanu Marian, Cristescu Codruta Corina,  



Bojin Simion, Pasat Aurel, Stefaroi Iulian Vlad, Heghedis Dumitru Marius,  Dragomir Cristian Eugen,  
Ponetchi Maria, Todorescu Lazar, Rafa Vasile Iulian, Craciunescu Emanuela Iconia, Paica Simion,  
Sabadis  Ionel  –  Adreian,  Dascalu  Valentin,  Bistrean  Sanda  Ionela,  Curelea  Dragos  iar  domnul  
Heghedis Dumitru Marius nu voteaza.
Punctul 7.-  Proiect de hotarare  privind  aprobarea Regulamentului pentru organizarea Târgului de  
Paște în municipiul Caransebeș, în perioada 01.04.2024 – 02.05.2024.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 8.-  Proiect de hotarare  privind  aprobarea măsurilor de eficientizare a înscrierii datelor în  
Registrul Agricol, la Compartimentul Registru Agricol.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 9.- Proiect de hotarare privind completarea Contractului de delegare a gestiunii Serviciului  
Public de Alimentare cu Apa și Canalizare nr. 8203/22.04.2010, încheait între ADI ACVA BANAT și  
S.C. AQUACARAȘ S.A. cu lucrările de canalizare menajeră și branșament apă, preluate de municipiul  
Caransebeș, cs urmare a renunțarii de către proprietarii acestora.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 10.- Proiect de hotarare  privind  atribuirea  în folosință gratuită a unor loturi de teren,  în 
condițiile Legii  nr.  15/2003,  pe  durata  existenței construcției în  vederea  construirii  unei  locuințe 
proprietate personală.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 11.- Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosință gratuită asupra unor  loturi  
de teren  pentru neînceperea construcţiei locuinţei în termen de un an de la data atribuirii terenului,  
conform  Legii  nr.  15/2003,  privind  sprijinul  acordat  tinerilor  pentru  construirea  unei  locuinţe  
proprietate personală.  
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  12.- Proiect  de  hotarare  privind   atribuirea  în  folosință  gratuită  pe  durata  existenței  
construcției,  doamnei  Calina  Maria  Lavinia,  Cetățean  de  Onoare  al  municipiului  Caransebeș,  a  
terenului  înscris  în  CF  nr.  45639  Caransebeș,  în  suprafața  de  468  mp,  proprietatea  privată  a  
municipipiului Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  13.-  Proiect  de  hotarare  privind  atribuirea  în  folosință  gratuită  pe  durata  existenței  
construcției, domnului Matei Robert-Alexandru, Cetățean de Onoare al municipiului Caransebeș, a  
terenului  înscris  în  CF  nr.  45635  Caransebeș,  în  suprafața  de  470  mp,  proprietatea  privată  a  
municipipiului Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  14.- Proiect  de  hotarare  privind  efectuarea  unui  schimb  de  terenuri  între  municipiul  
Caransebeș și  domnul Pascotă Gheorghe Ovidiu și doamna Pascotă Corina.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si respinge cu 8 abtineri din partea domnilor Dragomir Cristian 
Eugen, Ponetchi Maria, Todorescu Lazar, Rafa Vasile Iulian, Craciunescu Emanuela Iconia, Paica  
Simion,  Purdescu Alin  Sebastian si  Corduneanu Marian si  10 voturi  pentru,  din  partea domnilor  
Sabadis  Ionel  –  Adreian,  Dascalu  Valentin,  Bistrean  Sanda  Ionela,  Curelea  Dragos  Constantin,  
Heghedis Dumitru Marius, Cristescu Codruta Corina, Bojin Simion, Pasat Aurel, Stefaroi Iulian Vlad  
si Pasere Felician Ionel.
Doamna Secretar General spune ca proiectul avea nevoie de 13 voturi ,,pentru”, prin urmare nu a  
trecut.
Punctul 15.- Proiect de hotarare privind preluarea în proprietatea privată a municipiului Caransebeș 
a terenului situat în intravilanul municipiului Caransebeș, identificat în CF nr. 42634 Caransebeș, nr.  
cad 42634 în suprafata de 38.33 mp.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 16.- Proiect de hotarare privind preluarea în proprietatea privată a municipiului Caransebeș 



a terenului situat în intravilanul municipiului Caransebeș, identificat în CF nr. 38788 Caransebes, nr.  
cad 38788, în suprafață de 514 mp.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 17.- Proiect de hotarare privind preluarea în proprietatea privată a municipiului Caransebeș 
a terenului situat în intravilanul municipiului Caransebeș, identificat în CF nr. 42207 Caransebeș, nr.  
cad 42207 în suprafață de 73.16 mp.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  18.- Proiect  de  hotarare  privind  apartamentarea  imobilului  înscris  în  CF  nr.46951-C1 
Caransebeș, nr.cad. 46951,  proprietatea municipiului Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  19.-  Proiect  de  hotarare  privind  apartamentarea  imobilului  înscris  în  CF  nr.45653-C1 
Caransebeș, nr.cad. 45653, proprietatea municipiului Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  20.-  Proiect  de  hotarare  privind  apartamentarea  imobilului  înscris  în  CF  nr.45651-C1 
Caransebeș, nr.cad. 45651,  proprietatea municipiului Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 21.-  Proiect de hotarare  privind însușirea documentatiei  cadastrale  și  alipirea terenurilor  
înscrise în CF nr.39639 Caransebes, în suprafața de 5000 mp și CF nr.39640 Caransebeș, în suprafață 
de 5000 mp, proprietatea municipiului Caransebeș, domeniul privat.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 22.- Raport privind starea economică, socială și de mediu a municipiului Caransebeș pe anul  
2023.
Domnul Dascalu Valentin spune ca raportul se regaseste la mapa si este doar pentru informare.

Punctul  1  peste  ordinea  de  zi: Proiect  de  hotarare  privind  actualizarea indicatorilor  tehnico-
economici și a devizului general după finalizarea procedurii de achiziție publică, pentru obiectivul de  
investiții “Modernizare și extindere trotuare în municipiul Caransebeș”.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul   2  peste  ordinea   de  zi: Proiect  de  hotarare  privind  depunerea  proiectului  „Finanțarea  
bibliotecilor pentru a deveni hub-uri de  dezvoltare a competențelor digitale” și aprobarea Acordului  
de Parteneriat pentru implementarea proiectului.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 23.- Întrebări.Interpelari.
Domnul Pasat Aurel intreaba daca prin aprobarea acestor regulamente cu diferite ocazii si anume  
Targul de Paste, nu ar fi necesar sa fie totusi deschisa o toaleta publica, sa fie una in acea zona,  sa fie  
in Parcul Dragalina, pusa in functiune deja cea existenta.
Domnul Pasat Aurel membru in AGA,  ridica problema cosului centralei si remedierea incalzii de la  
Liceul Trandafir Cocarla si atelierul in care elevii isi desfasoara practica, din pacate ridic aceasta  
problema de mai mult timp si nu se face nimic. Daca este cineva  in sala si poate sa mi spuna daca s  
au demarat aceste lucrari.
Domnul Primar spune ca,  o sa primesti in scris raspunsul.
Domnul Pasat Aurel spune ca, din pacate, episodul de inceput, in care colegii au iesit din sala, spune  
mult despre armonia si functionalitatea institutiilor pe care noi ca si Consiliul Local le pastorim.
Domnul Purdescu Alin Sebastian intreaba daca nu se poate face ceva cu ciorile din Parc, creeaza un  
disconfort, sunt si locurile de joaca acolo.
Domnul Paica intreaba daca nu merge sa intervenim cu pompierii sa le strice cuiburile.
Domnul Primar spune ca nu avem voie, nu avem ce face, mai mult decat solutia asta non invaziva,  cu  
acele dispozitive, dar nu cred ca au efect. Sunt protejate de lege, nu avem ce face, am facut tot ce s-a  



putut, veniti cu solutii, sunt de acord sa prezentati o solutie.
Domnul Paica spune ca poate ar trebui taiate varfurile unde sunt cuiburile.
Domnul Primar spune ca sunt deja toaletati.
Doamna Cristescu Codruta spune ca si la Liceul Traian Doda ar trebui taiat bradul acela, tot din  
cauza ciorilor, este dezastru, spalam zilnic.
Domnul Purdescu Alin intreaba despre Cabana Scorilo, ca am dat-o in folosinta la SALVAMONT, am  
dat-o doar verbal sau s-a incheiat si proces verbal ?
Domnul Primar spune ca a vorbit cu cei de SALVAMONT sa vina cu niste reprezentanti, sa ia niste  
reprezentanti si de la Primarie si de la SPIR si sa mearga sa faca procesul de predare, pentru ca ei  
sunt cei interesati. Am discutat cu domnul Galescu.
Domnul Corduneanu Marian paraseste sala de sedinta.
Domnul Primar spune ca au zis ca o sa vina, dar sa vedem ce vor face cu Cabana.
Domnul Purdescu Alin Sebastian spune ca, in  decembrie, domnul deputat Dumitru Rujan ne-a anuntat  
ca au fost alocati niste bani, adica 1.000.000 pentru Blocul Operator de la Spital si 400.000 de lei  
pentru achizitia unei ambulante, stiti stadiul acelor bani?
Domnul Primar spune ca asa este, bani sunt, acolo trebuie sa faci un studiu, achizitia o facem noi,  
investitia dar trebuie sa ne dumirim foarte bine, achizitia se poate face si anul acesta dar asta este  
treaba Spitalului se poate duce investitia si pe  anul viitor.
Domnul Purdescu Alin mai ridica problema accesului copiilor la Sala de sport din Pipirig, a fost  
blocat accesul, au trebuit sa se duca fie pe la sala Polivalenta sau pe langa liceu, pe langa blocul  
aviatorilor,  dar acolo exista un gard pe teren public,  exista o varianta sa-l  decupam pe perioada  
lucrarilor,  sa nu punem copiiI in primejdie.
Domnul Primar spune ca, nu vad de ce, nu.
Domnul Paica Simion intreaba pe domnul Primar daca stie cele doua firme si anume ANDI SI SIA  
CONSTRUCT  SRL si BOGDAN SI FII FOREST SRL si daca au contract cu Primaria , iar daca au, as  
dori  ca pana la urmatoarea sedinta sa mi se spuna ce contracte au,  iar pentru domnul Iova Ilie  
doresc: pontajul la zi, devizul de lucrari pe care l-a facut si factura prin care a fost incasat in baza  
lucrarilor facute de el. Atat am avut de spus, sa fie notat in procesul verbal.
Domnul Primar spune ca , domnul Iova nu face lucrari.
Punctul 24.- Diverse.
Domnul Paica paraseste sala de sedinta, la fel si Heghedis Dumitru Marius si Stefaroi Iulian Vlad.
Domnul Purdescu Alin spune ca nu mai vrea sa stea, dar intreaba pe domnul Iova Ilie,  retoric daca  
mai exista o umbra asupra credibilitatii sale,  dupa acel proces de la Herculane?
 Domnul Iova Ilie spune ca, nu are nicio problema cu acel proces, procesul continua, faptele sunt  
prescrise de 5 ani, am solicitat dreptul sa nu se prescrie faptele si sa merg pana la capat. Eu sunt in  
acel dosar, datorita lui Marcel Vela.
Domnule Primar, v-am ascultat foarte atent la emisiunea dvs., la Laura Zgaverdea, ati vorbit despre  
Transal si ati spus ca vechiul management de la Transal a fost unul dezastruos, lasat cu datorii, cu  
falimentul Transalului, s-a reabilitat. Vreau sa va contrazic, ati dat afara pe cel mai bun administrator  
care cred ca il are planeta si vreau sa va explic de ce.... in ultima perioada a aparut … in interesul meu  
de cetatean am inceput sa atrag oameni de afaceri care vor sa investeasca in Caransebes si va spun  
ca,  am  gasit.  Am  vrut  sa  o  tin  pana  mai  tarziu  dar  va  spun  acum,  este  vorba  despre  firma  
AQUATERRA BANAT SRL,o firma cu o capacitate finaciara zic eu, foarte mare si o estimez eu undeva  
la 40 de milioane de euro,  care vrea sa investeasca in  Caransebes.  Am insistat  sa vad daca are  
bonitate, credibilitate si tot ce mai doriti dvs. si am , conform domnului Dragos Curelea, care ii place  
sa vada cu ce se ocupa firmele, cine sunt , am spus domne, omul asta e nemaipomenit.
Domnul Dascalu Valentin spune: Intrebarea?
Domnul Iova Ilie spune, nu am terminat si constat ce firma AQUATERRA BANAT SRL  este firma lui  
Ioan Marcel Vela, administratorul firmei fiind Chimigeriu Ovidiu 



Domnul Purdescu Alin  intreaba, care era intrebarea?
Domnul Iova Ilie spune ca, ati auzit doua  nume, care va determina sa parasiti sala, va inteleg sa stiti,  
nu am nici o problema, acuma poate  va intereseaza, colegul dvs. Chimigeriu Ovidiu  incaseza lunar  
6000 de euro, bani … 
Domnul Purdescu spune, stati putin...
Domnul Iova Ilie spune, nu, nu, nu , gata nu va mai ascult, v-am ascultat destul, acum ma ascultati  
dvs.
Domnul Purdescu parasesete sala.
Domnul Iova Ilie citeste cu ce se ocupa domnul Chimigeriu Ovidiu pe care dvs., domnul Primar eu nu  
va inteleg cum ati putut sa dati afara un asemenea om.
Doamna Cristescu Codruta spune ca domnul Chimigeriu este cel mai bun manager de pe planeta.
Domnul Ilie Iova spune, da, da domnul Chimigeriu, l au dat afara de la Transal.
Urmatorii  consilierii  parasesc sala de sedinta :domnul Rafa Vasile  Iulian,  Craciunescu Emanuela  
Iconia, Todorescu Lazar, Ponetchi Maria si Dragomir Cristian Eugen.
Domnul Iova Ilie spune ca, incaseza urmatoarele venituri lunare, da.....  
Doamna Ponetchi Maria il intreaba pe domnul Iova, in calitate, de ce vorbiti aici?
Domnul Iova Ilie spune ca, in caliate de cetetean si dvs. sunteti ultima persoana care ar trebui sa  
vorbiti. 
Paraseste sala de sedinta si doamna Cristescu Codruta Corina.
Domnul Iova Ilie spune, haideti sa vedem cu ce se mai ocupa domnul Chimigeriu. La Asociatia de  
Dezvoltare  Intercomunitara,  membru  in  consiliul  director,  la  Spitalul  Judetean,  membru  in  CA,  
consilier  judetean,  economist,  la  Societatea  Nationala  Transport  Gaze  Naturale,  Transgaz  media  
economist, la fondul de Contragarantare SA membru in consiliul de supraveghere, incasand venituri  
de 6000 de euro.
Domnul Viceprimar spune ca poate este potent.
Domnul Iova Ilie  spune mai mult  decat  atat  da,  da,  toate functiile  astea le-a luat  ca este  potent,  
domnule Pasere. Mai mult decat atat, cine sunt asociatii domnului Vela, pentru ca discutam de lucruri,  
domnule  se  intampla  lucruri,  da,  asociat  in  firma AQUATERRA BANAT .Se  afla  fabrica  de  bere  
Ciclova SRL, de cine este reprezentata fabrica de bere Ciclova SRL, de copilul Primarului din Oravita,  
Ursu, fiind candidatul la functia de primar la Oravita.Mai mult decat atat, a facut domnul Vela prima  
investitie, a imprumutat cu bani .
Domnul Viceprimar spune,daca imi permiteti, eu ma retrag, nu are nicio treaba cu sedinta.
Domnul Iova Ilie spune, nu, nu, domnul Pasere suntem la Diverse, va permit sa va retrageti, sa stiti ca  
nu sunteti  departe nici dvs, lasati ca si dumneavoastra  tot din ecuatia asta faceti parte, si eu va mai  
spun ceva, pentru dumneavoastra am o intrebare, lucrarile astea pe care eu le am aici is facute de  
catre firma sotiei dumneavoastra, uitati aici un tronson ,o zidarie, o sa explic domnului Curelea pentru  
ca dansul poate ca intelege. Asa este...va rog eu frumos ce sesizati aici....stiu despre ce vorbim.
Domnul Viceprimar spune ca sunteti prost informat, nu are rost sa intrati intr o discutie cu mine, cand  
va informati, putem sa discutam.
Domnul Iova spune ca, eu pot sa intru in orice discutie.
Domnul Iova ii prezinta acte domnului Curelea si spune ca prima investitie a fost a domnului Vela,  
80.000 de euro AQUATERRA BANATUL , masina , cumparata noua, electrica, 0 km, ultimul model.
Domnul Curelea spune ca el il apreciaza, ca dansul este cu natura.
Domnul Viceprimar spune ca, atunci cand vreti sa va luminati, aveti numarul meu, data viitoare cand  
mai aczati pe nedrept, sa stiti ca exista si consecinte legale.
Domnul Iova Ilie spune ca, nu va sun.
Domnul Viceprimar spune ca suntem in sedinta si ca discutam de niste acuze.
Domnul Iova spune ca sunt fondate, am vazut cum ati ascultat la punctul meu pentru care am muncit 2  
saptamani.



Domnul Viceprimar spune ca a stat in sala si a ascultat, dar in momentul de fata, prezentati cu totul  
altceva, trebuie sa prezentati ceva in interesul comunitatii.
Domnul Iova Ilie spune ca este in interesul comunitatii, apropo, haideti sa va mai spun ceva.
Domnul Viceprimar spune ca, am evitat sa ma cert cu dumneavoastra, insa insistati sa ma bagati intr o  
chestie.
Domnul Iova spune  N-ati facut o dumneavoastra., ca e acolo...
Domnul Vicerprimar spune ca, daca vreti sa duceti razboiul si in curtea mea  si credeti ca va face bine  
politic, nu are rost.
Domnul Iova Ilie spune ca mie nu-mi face bine politic, ca nu ma intereseaza. M-am saturat de hotii si o  
spun categoric.
Domnul Viceprimar spune ca, hotii striga hotii.
Domnul Iova spune ca asta a fost intrebarea, nu-l da pe omul asta, care aduce atatea firme , sa va arat  
veniturile lui, sa va arat masinile lui, ce vreti dvs., este ceva incredibil, da, si atunci eu vin pentru 3000  
de lei lunar, dupa ce stiti foarte bine, am lucrari, nimeni nu vrea sa le vada, da, facute pentu Primarie,  
economisesc la o lucrare eu, ca ma pricep si merg cu dumneavoastra, cu dl. Jigoria, cu dl. Isac si zic  
domne, nu are rost sa facem 500 de metri de rigola ca costa 3 miliarde, cu banii aia ii economisim si  
facem  inca  jumate  de  cartier  asfaltat.  S-a  intamplat  asa  pe  George  Buitu,  s-a  intamplat  la  Sf.  
Gheorghe, s-a intamplat, peste tot, da, si imi vorbesc mie de Rujan. Va citesc acum de Rujan ca m-am  
saturat de chestia asta, Rujan este plimbat exact cum este plimbata maimuta pe plaja, de catre Ioan  
Cojocariu peste tot si o sa va spun ca in sedinta de Consiliul Judetean din 30.05.2018 ora 12.00,  
presedintele introducea pe ordinea de zi  proiecte,  dupa 2 ani de taiat frunze la caini in Consiliul  
Judetean,  i  se  da  domnului  Rujan  un  proiect  de  hotarare,  ca  sa-l  prezinte,  ca  initiator  Rujan,  
consilierul si incepe sa lege doua vorbe, habar nu avea despre ce este vorba si ascultati interventia  
despre cel care il plimba acum, spune asa:Domnule consilier Ion Cojocariu, am vazut acest lucru si la  
o parte din scriitorii care sunt la Uniunea Scritorilor, unii scritori, care mai bine scriu decat vorbesc,  
Rujan este unul dintre aceste exemple. Este un proiect de hotarare foarte bine scris, dar mai putin bine  
explicat si incepe el sa prezinte proiectul, adica Cojocariu. Pai, domnul Primar, despre ce oameni si  
despre ce lume vorbim, pe de alta parte, am recuperat si sunteti aici si va rog sa raspundeti,  am  
recuperat de la Rujan un hectar de teren in Valea Cenchii, da, am insistat sa vina si sa se duca cu  
soacra sa sa-l dea inapoi la Primarie, da, vreau sa va spun ceva.
Domnul Curelea spune ca nu a inteles, vrea detalii.
Domnul Iova, Va prezint, haideti ca deja va place domnule Curelea, mi-ati trezit atentia si sa stiti un  
lucru, nicodata.....
Domnul Curelea spune ca,  in timpul mandatului meu,  nu am facut nimic.
Domnul Iova Ilie spune, ba da , sunteti aici partas la ce a facut Rujan. O sa vedeti ce nu ati mai  
vazut.....la subiectul Rujan, candidat la Primaria Caransebes si deputat .
Deci avem aici in data de 19.05.2018, comisia de analiza prezidata de Marcel Vela, 2016, atribuie  
10 .000 mp teren societatii SC DUM JUNIOR CONSTRUCT SRL, reprezentata de soacra lui Rujan.  
Terenul  o  sa  vedeti  unde  se  afla,  astea  sunt  semnaturile,  acum  semneaza  contractul  de  vanzare  
cumparare si aici va rog, pentru modica suma de 13.500 euro, adica 1,35 euro mp, la sosea, ce spune  
cotractul, mai mult decat atat, o sa cititi in contract, asa cum nu s-a intamplat la nimeni, la suma asta  
modica, urmeaza ca pretul sa fie achitat intr-un an, bineinteles, ca intr-un an Rujan nu plateste niciun  
leu. In contract mai scrie ceva, daca intr-un an nu plateste pretul si in 2 termina lucrarea la care sa  
investesca 50.000 si sa faca 50 de angajati, contractul este semnat si asta este si mai interesant, in  
data de 24 iunie 2016, doamna Secretara poate sa confirme si sa caute in data de 24 iunie 2016, se  
sarbatorea in sala primariei instalarea domnului Primar si a intregului Consiliu Local, in timp ce  
Consiliul Local facea sedinta asta, Vela cu Rujan a mai tras o teapa de un hectar de teren, care  
ulterior, sa vedeti cum a revenit inapoi, ca aici intram deja in mandatul dvs., domnule Primar . In  
data ,  ca sa vedeti  si  opozitia care se facea odata,   uitati  aici,  este  o solicitare a domnului  City  



Manager, dl. Florin Bogdea, prin care solicita explicatii vis a vis de acest teren de care am informatii  
ca s-a furat pur si simplu, da, primind documentele in data de 31.08.2018.  
Domnul Curelea spune ca ar vrea o completare, ca acum nu s-a mai furat, de astea nu se mai fac  
opozitii.
Domnul Iova Ilie spune ca, aveti dreptate, va spun sigur ca in acest mandat nu s-a mai furat nimic,  
inca se mai poate discuta pe tema asta.
Dar, haideti sa vedeti cum se lucreaza in Primarie, in data de 24.10.2018, spune asa catre SC DUM  
JUNIOR CONSTRUCT,  toate  aceste  documente  sunt  semnate  in  perioada in  care  domnul  Primar  
fusese suspendat si ramasese al doilea candidat la functia de primar, domnul viceprimar Marius Isac ,  
prietenul meu, da, care ii da in 06. 11 .2028, lui Stefanuti Daniel, fie-i numele binecuvantat, dat afara  
de catre domnul Primar,  pentru acte false si  pentru tot  ce doriti,  il  deleaga pe domnul Stefanuti,  
domnul Isac, deci 2018, sa mearga la notar si sa radieze dreptul de proprietate al domnului Rujan,  
bineinteles  ca  lucrul  asta  nu  se  intampla,  in  schimb,  doamna  Paleanu  Crina  cu  domiciliul  in  
Caransebes, adica, soacra lui Rujan, vine cu o cerere, tot in urma discutiilor pe care le-am purtat si I  
am spus, dai terenul inapoi, sau dai de dracu, cam asta a fost discutia, vine cu solicitare in care spune  
da, domne, vreau sa vedem, sa semnam actul de incetare. Toate actele premergatoare se specifica clar  
fara restituirea sumei incasate,  daca nu ti-ai  indeplinit  sarcina,  toate clauzele sunt asa.  Apare un  
referat in 09.12.2020 in care va cruciti ce poate sa-i scrie, un referat in care va citesc doar cateva  
paragrafe, in legatura cu contractul de vanzare cumparare teren cu nr. 1218 din 24 iunie 2016 anexat  
prezentei,  va  comunicam faptul  ca  am  aflat  de  existenta  unui  astfel  de  contract  prin  anul  2018  
discutam de anul 2020, ei aflasera in anul 2018, prin care consilierul juridic Turnea Petru Daniel  
cand s-a prezentat la Compartimentul nostru in vederea verificarii platii in contul acelui contract. Cu  
aceasta ocazie,  mi  s-a adus si  o  copie  dupa acest  act,  am verficat  in  baza de date  cu privire  la  
eventuala plata, prin ordin de plata, ceea ce solicitase domnul Bogdea, cu aceasta ocazie am aflat de  
la domnul Turnea Daniel ca exista o verificare din partea grupului de consilieri locali PSD privind  
acest contract si ca urmeaza sa se intocmeasca rezolutiunea actului, intrucat, termenul de plata este  
expirat de foarte multa vreme. Dar, fiind faptul ca termenul de plata era expirat de cel putin un an de  
zile, inscrierea sumelor de plata in programul informatic ar fi fost tardiva, cu atat mai mult am fost  
informat ca la nivelul institutiei se prefigurau demersuri de rezolutiune a actului. Cu toate acestea, a  
mentinut contractul intr-o evidenta separata, ca aici exista mai multe evidente se pare si spune intr-un  
final, de fapt, spune in felul urmator, ca nu mai au cum sa incaseze banii pentru ca nu au cum sa I  
prinda, este vorba de cei 13500 euro. 13500 euro pe care domnul Rujan nu I a mai platit pentru ca  
aparut o alta hartie semnata de dl. Isac, in care spune ca fara sa se retina suma. Acum mie imi pare  
rau de dl. Dumbrava ca face poze cu anumite persoane, inainte sa discute. Rujan cand spune ca a  
facut donatie la Spital si toata lumea il lauda, sa stiti ca a facut donatie din banii pe care nu I a platit  
la Primarie. Si, va mai dau un exemplu, ce se intamapla.
Domnul Curelea intreaba care dl.Dumbrava, ca nu am inteles?
Domnul Iova Ilie spune ca, nu , dansul a spus ca Rujan a ajutat Spitalul. Va spun  eu, nu l-a ajutat din  
banii lui, din banii care nu I a platit la primarie, dar asta e, se poate. Primeste Rujan sa semneze  
contractul, ce face, Rujan, in 2018 se duce la notar cere un draft de contract pe care vi-l prezint aici, il  
vedeti, doar luna si anul, nesemnat de nimeni, se duce cu el la taxe si impozite si sisteaza rolul sa nu  
mai platesca impozit pe teren. Fetele de la Taxe si Impozite, bineinteles, a venit dl. Rujan, deputatul,  
cum sa spunem noi ca nu il rezolvam si au sistat, dupa ce n-a platit aproape 4 ani de zile nicio taxa  
ajungem, uite aici, scrie clar la Compartimentul Cadastru intabulari, Avand in vedere nota interna  
inregistrata la noi, tot ceream, spune ca, contractul a fost inregistrat , s-a impus in data de 24.06.2016  
si in 30.12.2018 s-a sistat, a disparut contractul de acolo. Am aflat de treaba asta si intr-un final in  
data de 06.01.2021, din 2016 neplatit ne nimic. 06.01.2021 merge la notar si da terenul inapoi, eu il  
felicit  pe domnul Primar ca a achiesat la aceasta idee cu toata, pentru ca la ora actuala terenul  
respectiv, pe care … .



Domnul Curelea Dragos intreaba dar, banii nu?
Domnul Iova Ilie spune ca banii nu, si eu pentru asta vreau sa va spun.
Domnul Curelea Dragos spune ca aici, primaria a gresit, cine a gresit, domnul Rujan nu a gresit cu  
nimic.
Domnul Iova Ilie spune ca, aveti perfecta dreptate, domnul Rujan vrea sa fie primar, faptul ca a inselat  
pur si simplu vigilenta angajatilor si tot ce mai vreti dumneavoastra. Teren care la ora actuala.....
Domnul Curelea Dragos spune ca domnul Rujan este om de afaceri, normal ca...
Domnul Iova Ilie spune ca eu am inteles ca e om politic, valoreaza acest teren  400 de mii de euro,  
pentru ca este o suprafata de 10.000 de mp, are utilitati acum, apa, canal energie electrica, la sosea  
exact la intrarea in Valea Cenchii, mai mult decât atât, am discutat cu domnul primar, pentru ca era  
cea mai buna soluție, ca parcul de statui care și ăla este pe un teren, care a fost cum a fost dat, doar să  
se mute statuile, parcul cu statui pe terenul lui Rujan, fără cheltuieli, fără nimic, doar 2 macarale care  
să vină sa la ia, sa le mute dintr-o parte în alta, ați votat în Consiliu acest schimb, nu știu ce s-a mai  
realizat, ca Iova nu are prea multe probleme, în ceea ce priveste asta. Acuma, eu o să vă rog 7 minute,  
nu 10 minute, va prezint un filmulet  cu tot ce ….
Doamna Bistrean Sanda spune ca trebuie sa plece.
Domnul Iova Ilie spune ca 10 minute,  ca așa va lamuriti, ca știu despre ce vorbesc.
Domnul Curelea spune ca dorește detalii despre Gugulania.
Domnul Iova spune ca, va dau informații câte vreți despre Gugulania, eu va spun un singur lucru, am  
adus la bugetul local 1 milion de euro și va demonstrez. 
Domnul Curelea, întreabă dacă la bugetul Gugulania.
Domnul  Iovan Ilie  spune,  nu,  la  bugetul  Primariei,  ca  eu lucrez  la  SPIR,  da,  1  miilion de  euro.  
Gugulania este un angajator, eu puteam sa fac dirigentie de santier, nu era nici o problemă, dar v-am  
spus, mai mult decât atât, mi s-a oferit postul de director .
Domnul Curelea întreabă dacă aveți voie sa faceți dirigentie fiind angajat la SPIR.
Domnul Iova spune, nu, puteam  sa fac numai dirigentie, dar nu am făcut. Pot sa fac dirigentie fără  
probleme dar fără contract, angajat ca și diriginte de santier.
Domnul Dascalu Valentin spune ca doamna Bistrean se grăbește, să se continue prezentarea.
Domnul Curelea spune ca ii place.
Domnul Iova Ilie spune ca daca 8 ani m-am dedicat sa arat cât s-a furat, ce s-a furat si niciodată nu  
am să renunț sa spun la treaba asta. Ați văzut ce ma întreabă, despre Herculane.  
Domnul Curelea spune ca și acolo s-a furat mult.
Domnu Iova Ilie spune ca, eu va pot spune ca nu I așa.
Domnul Curelea spune, vedem noi cum arata, nu trebuie să ne spuneți dumneavoastră.
Domnul Iova Ilie spune ca, imediat prezinta terenurile, tot ce doriți. Ați văzut de pe ETERRA exact  
suprafetele de teren pe care vi le prezint in imagini, tot ce vedeți este furat din patrimoniu.
Intrarea în oraș dinspre Resita ,  aici este Parcul de statui, proprietar PANGRAM, adică Primarul  
Popa, teren pierdut pentru ca nu s a făcut acțiunea în timp și s-au prescris, termenul de 3 ani de zile  
era de prescriere, o să opresc aici imaginea..... tot ce vedeți în dreapta a fost terenul lui Rujan, vis a vis  
este încă un hectar în depozitul de muniție tot a lui Palean.
Domnul Curelea întreabă dacă sa plătit chirie pe statuile astea.
Domnul Iova spune ca nu a plătit chirie, nu au fost autorizate, nu este niciun fel de contract, lucrările  
sunt  făcute  ilegal,  fundatii  și  tot  ce  vedeți  acolo,  nu  exista  niciun  accept  de  la  proprietari.  Și  
proprietarul  acum a scos terenul  la vanzare,  ulterior am discutat  cu domnul Primar sa facem un  
schimb, terenul  fiind liber de sarcini,  este  mai simplu sa-l  vanda.  Ce vedeți  aici,  este  tot  vândut,  
muntele, 426 ha , Bistricioara și tot ce este. Este vorba de 426 hectare de gol alpin și tot ce vreți,  pe  
preț de nimic. 
Domnul Curelea Dragos întreabă cine a votat acesta hotărâre.
Domnul Iova Ilie spune ca o să vedeți cine.



Doamna Bistrean îl roaga pe domnul Presedinte dacă poate incheia sedinta, ca dansa trebuie sa plece.
Doamna Bistrean Sanda părăsește sala de ședințe.
Domnul Iova continua și prezinta ca avem Centrul orașului, acolo unde este semnat, este un alt lot  
vândut de către primărie, lucru ce nu trebuia să se întâmple nicodata, nu știu prin ce metode a ajuns,  
este  vorba de triunghiul  acesta cu brazi,  a  fost  proprietatea lui  Andrei  Ungur,  acum a revenit  la  
ultimul, Garas Nicolae care are toate imobilele pe el, este în proprietatea lui Garas Nicolae.
Mergem mai departe, ca sa vedeți de ce au plecat toți. 
Domnul Curelea întreabă ce este în imagine, ca nu-și da seama.
Domnul Iova Ilie spune ca este spațiul care a fost vândut.
Asta este practic legat la colt la Cosana, pana în bloc, tot spațiul  ce-l vedeți.
Nu trebuie sa va minunați, va arat documente, tot ce va arat au fost în proprietatea primariei.
Aici avem doua spatii, domnul Todorescu este cel implicat, știți despre asta.
Domnul Curelea spune ca știe  ca am făcut cerere ptr. USR și am fost plimbat .
Domnul  Iova Ilie  spune ca proprietatea este  a  nepoatei  domnului  Todorescu,  Corici  Ana,  de fapt  
proprietar este Vela.
Domnul Curelea spune ca nu îl interesează cine este proprietar, acea clădire este plină de gunoi.
Domnul Iova Ilie spune despre un alt teren de pe malul Sebesului,  exact unde a fost școala ACR, aici  
imediat în dreapta, după autogara către soseaua naționala, către intrare, o să l vedeți.
Domnul Primar întreabă dacă este cel ingradit acum?
Domnul Iova Ilie spune ca nu, ăla este al domnului Mocioalca.
Domnul Primar spune ca este un teren la drum, ingradit.
Domnul Iova zice ca, dacă este ingradit, ăla e, a fost vândut de către Andrei Ungur la firma Fratelli.  
Toți sunt adversarii dvs.
Domnul Primar spune ca Fratelli, nu e .
Domnul Iova spune ca asta este, unde sunt mașinile. Mergem mai departe, aici unde este încercuit cu  
albastru sunt terenuri vândute la Centura pe viaducte, pentru exploatarea materialelor, balast și altele.  
E vorba de 11 ha insumate, toate parcelele astea. Aici vreau sa vedeți ca dumneavoastră va pricepeti,  
acesta este malul Sebesului, deci aici s-a exploatat din albia Sebesului și vă rog sa vedeți stalpii de  
medie tensiune, sa vedeți cum arata, ca niște cocostarci, practic fundatiile au rămas suspendate. Albia  
este complet modificata. 
Domnul Dascalu Valentin întreba, pe la Poiana nu ai nimic?
Domnul Iova Ilie spune, ba da, am microcentralele lui Vela cu Scheleanu, alea acolo. În următoarea  
secvența eu sper sa mai putem recupera ceva.
Domnul Curelea spune pai, mai veniți intr-o sedinta.
Domnul  Iova spune ca niciodată,  este  vorba de  10 % din  teritoriul  administrativ  al  municipiului  
Caransebes, a fost furat, din 73,5 kmp cât are Caransbesul, 7,5 kmp a fost furat . Uitați-va aici, Vetuta  
cu toată dragostea, crede-mă, nu sunt supărat deloc, spune-mi și mie te rog, știi terenul asta? Fii  
sincera!
Doamna Dumbrava Vetuta spune ca, cu tot dragul, va cunosc de atatia ani , în octombrie am fost în  
concediu 3 zile succesive,  nu am fost  la sedinta de consiliu,  sunt angajata Primariei  municipiului  
Caransebes, domnul Primar are tot dreptul să mă intrebe orice tine de serviciul meu, pe care eu îl  
prestez aici în calitate de funcționar public, doamna Secretar este sefa mea directa, iar dvs, cu toată  
stima nu aveți dreptul sa mi pune-ți nicio întrebare.
Domnul Iova spune, am înțeles, va mulțumesc!
Doamna  Dumbrava  spune  ca  ,  v-am  respectat  de  când  va  cunosc,  m-ați  respectat  de  când  ma  
cunostesti,  vă  rog frumos  sa  va  limitati  cuvintele  la  adresa  Dumbrava Vetuta.  Eu nu v-am jignit  
niciodată și nu v-am întrebat nimic, eu nu mi-am permis sa va întreb nimic.
Domnul Iova Ilie spune ca își permite sa intrebe ca și cetetean.
Doamna Dumbrava Vetuta spune ca, și eu îmi permit sa nu va răspund, sefii mei sunt dl. Primar și  



dna. Secretar General, nu dumneavoastră. Atributiile mele de serviciu din fisa postului sunt cu totul  
altele.
Domnul Primar dacă este vorba de acest teren, nu Vetuta este implicata.
Domnul Iova, nu am spus ca este implicata, doar ca este vorba de 4 ha jumate, care sunt 500 mii euro  
la 10 euro .
Domnul Curelea Dragos întreabă al cui este terenul din imagine?
Domnul Iova spune ca terenul este al Vetutei Dumbrava, surorii și tatului acesteia. Asociatia Sfântul  
Ioan Botezatorul.
Domnul Curelea spune ca puteam să facem o campanie de impadurire acolo.
Domnul  Valentin  Dascalu  multumeşte  colegilor  consilieri  pentru  prezenţă,  apoi  declară  închise  
lucrările şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora  15.30, drept pentru care s-a încheiat  
prezentul proces- verbal într-un singur exemplar.
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